
ACTA COMUNA 12 de desembre 2023 
 
1. Aprovació de l’acta de la reunió anterior 
2. Proposta de consens conveni 8m i 25n. 
3. Cadires 
4. Valors 
5. Informació comissions 
6. Grups 
 
*S’informa que el dia 8 de gener hi ha reunió amb l’Ajuntament. 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
Esmenes a l’acta anterior: Sobre la qüestió de la utilitat pública es dona l’ok a 
l’esmena.  
Esmena sobre l’últim punt de l’acta: conveni de 29.500 + el 10% euros i no la xifra 
que posa a l’acta anterior. Es diu que ok a l’esmena.  
Esmena sobre la gestió del conveni i les parts en debat: s’esmena que no es recull 
una tercera postura que no està a favor de signar el conveni 8m i 25n. S’accepta 
l’esmena i s’afegeix que altres consideren que és molt pràctic el conveni. 
Ultima esmena sobre la reunió amb l’Ajuntament s’accepta. 
 
Aprovada acta anterior. 
 
2. Proposta de consens del conveni 8m i 25n. 
S’explica perquè s’ha posat aquest punt, ja que es va parlar a la repartidora i les 
companyes de l’assemblea 8m i es va comentar que de cara al 8m 2024 no 
arribem a temps de fer cap canvi, però que es pot tenir aquest debat de cara al 
2025. 
 
Es comenta que a hores d’ara no hi ha res decidit sobre el 8m de 2024 a 
l’assemblea 8m,  i que el debat que es va tenir a la repartidora no pot influir en el 
debat de la comuna.  
 
S’afegeix, per altra banda, que a l’assemblea 8m es va comentar el tema del 
conveni i que de cara al 2024 sembla que hi havia acord amb que gestionés la 
subvenció Ca la Dona.  
 
Es matisa que la repartidora no ha decidit una postura sobre el debat, simplement 
es reflecteix l’aportació a la comuna, de cara a tenir el debat aquí. 
 
Es planteja que l’entitat política d’assemblea 8m hauria de poder gestionar 
aquesta qüestió amb entitat pròpia, com s’havia fet amb la comissió 8m. També 
que es va proposar a la reunió d’ahir al 8m que altres entitats grans que hi 
participen hi aportessin diners. Si s’ha d’anar a signar un conveni s’ha de dir 
quines condicions es volen perquè l’ajuntament ni tan sols ha pagat encara res de 
la subvenció del 2023 i s’hauria de poder exigir una altra forma.  
 



Es comenta que caldria saber primer quin tarannà té l’Ajuntament nou al respecte 
d’aquest conveni i quan sapiguem si volen seguir com fins ara poder tenir el debat 
de que volem fer nosaltres. 
 
Es diu que el nostre conveni és nominatiu i que ara políticament no ho tindrem 
fàcil, i que si ho rebutgem nosaltres ho agafarà gent que està políticament a les 
antípodes nostres en molts temes. 
 
Es contesta que la vinculació entre la relació amb l’ajuntament no pot estar 
subjecte a si la subvenció l’agafaran unes altres. La nostra força no té res a veure 
ni amb els diners ni amb el poder de l’ajuntament. Que si fem això ens fa perillar la 
credibilitat respecte a altres moviments. Hem de plantejar-nos quina actitud política 
democràtica i revolucionària volem donar si pensem cap amunt cap a aquestes 
institucions.  
 
Es proposa portar a les assembles de que participen al 8m aquest debat i anar 
col·lectivament davant l’ajuntament, que no sigui Ca la Dona que aprofita la seva 
reunió pel tema del conveni.. Es proposa Sindillar, la Bonne, la plataforma... parlar 
amb elles i veure com ho fem per sostenir totes aquestes despeses.  
 
Es diu que sempre s’ha tingut clar que utilitzar els diners no és col·laboracionista i 
que si Ca la Dona te imatge institucional és per l’edifici.  
 
Es recolza la proposta de que la trobada de Ca la Dona amb l’ajuntament NO sigui 
la mateixa de negociació del conveni.  
 
També es diu que agradaria que fos molt diferent la qüestió econòmica i la qüestió 
política i que qui decideixi aquests temes sigui la gent de l’assemblea.  
 
REUNIÓ AJUNTAMENT: S’informa que la reunió serà amb la Raquel i amb la 
diputada.  
 
Es comenta que ha de quedar clar que en aquesta reunió s’han de parlar de coses 
de Ca la Dona, sense entrar en concrecions de convenis per grups concrets. 
 
Es proposa que hi vagi la Mercè Otero, Dolo, Àngels, Maria Morón. Se li 
comentarà a la Montse Cervera per si hi vol anar també. 
 
3. Cadires 3a planta. 
 
Es demana que no s’apilin més de 8 o 9 cadires perquè cauen.  
Proposta de comprar cadires plegables i portador de cadires per no haver d’estar 
pujant i baixant cadires. S’aprova. 
 
Des d’economia es diu que estem bé econòmicament i es proposa fer inversions 
ara anirà bé pel tema dels impostos. 
 



4. Document de valors. 
 
Es reprèn en el punt 3.2 incorporació de grups nous.  
- Es comenta que cal remarcar el compromís ferm en l’assistència dels grups a la 
comuna. 
- Cal fer referència a que els espais s’han de deixar igual o millor. 
- Igual amb el compromís amb l’autogestió del bar, ja que a vegades hi ha 
pèrdues. La gent s’ha de comprometre a pagar. 
- Es comenta que hi ha grups que no tenen diners per assumir els costos del que 
es demana pel lloguer de sales. 
- Es comenta que hi ha desacord en la quantitat d’actes de la planta baixa que 
acaben sent mixtes ja que Ca la Dona és l’únic espai no mixt de tot Barcelona i 
hauríem de donar-hi una volta al valor polític que té això. Es proposa que les 
activitats mixtes puguin ser, per exemple, un cop al mes. 
 
El 20 de novembre fem reunió de la Diputació amb Ca la Dona. Per part de la 
Diputació participen l’Eva Baró, vicepresidenta cinquena, i Raquel Albiol, diputada 
adjunta de l’Àrea de Feminismes i Igualtat. Per part de Ca la Dona Neus Moreno, 
Maria Moron, Mercè Otero i Montse Pellicer. 

 
S’acaba el temps i hem de deixar la Comuna en aquest punt. 
S’afegeixen informacions: 
 
 
Reunió Diputació  
 
Una part important de la reunió es dedica a explicar quins són els objectius i què 
fem a Ca la Dona. També es planteja la necessitat d’augmentar la subvenció anual 
que des de fa tres anys és de 20.000€. Ens expliquen què per 2024 els 
pressupostos estan prorrogats de manera que és difícil augmentar-ho i prenen el 
compromís d’explorar possibilitats d’augment de la subvenció anual i veure si es 
pot eliminar la partida d’auditoria  (actualment té una despesa d’uns 4.500€). 
Acordem que al gener de 2024 faran una visita a Ca la Dona a la fi de conèixer in 

situ l‘espai i donar resposta als temes que varen quedar oberts. 
 
Mural contra les violències masclistes 
 
S’informa sobre el mural que es farà a Barcelona de la mà de la Plataforma contra les 
violències de masclistes. S’ha triat la proposta L’escletxa d’Ilium Collective. S’ubicarà al 
carrer d’en Tripó de Ciutat vella. 
 
S’ha proposat a Ca la Dona exposar-ne la maqueta i vindran a explicar el mural. 
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